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Abstract (en)
[origin: US2019078752A1] A lighting device, in particular for a motor vehicle, including a substrate; light sources of the side-emitting LED type,
which are placed on the substrate and which illuminate in main directions that are orientated along the substrate; and a screen placed so as to
receive the light rays emitted by the light sources. The substrate includes windows and the lighting device furthermore includes reflective surfaces
that are placed facing the windows so as to reflect, toward the screen, a portion of the light rays emitted by the light sources.

Abstract (fr)
L'invention a trait à un dispositif lumineux (2), notamment pour véhicule automobile, comprenant un substrat (4) ; des sources lumineuses (8) du
type diode à électroluminescence à éclairage latéral, disposées sur le substrat (4) et éclairant suivant des directions principales (20) orientées
suivant le substrat (4) ; un écran (12) disposé de manière à recevoir les rayons lumineux émis par les sources lumineuses (8). Le substrat (4)
comprend des ajours (6) et le dispositif lumineux (2) comprend, en outre, des surfaces réfléchissantes (14) disposées en face des ajours (6) de
manière à réfléchir vers l'écran (12) une partie des rayons lumineux émis par les sources lumineuses (8).
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